



20101-AQUA GUARD ADR PRIMER-1K

One-component, water based, acrylic resin based, adherence increasing primer

DEFINITION: Is water based, acrylic resin based, adherence increasing primer.

CONSUMPTION; 0,1- 0,2 kg/m²

ADVANTAGES:

- Ready for use.
- In ceramic applications onto ceramic, it supports the surface strength by forming a rough surface.
- Area of application
- In all modifications, it is used as primer for the purpose of increasing the surface adherence before the application of ceramic adhesion mortars.

APPLICATION SURFACES:

- Interior and exterior wall;
- All kinds of ceramic coating,
- Interior floor;
- All kinds of ceramic coating
- Consult with us for all other application surfaces.

APPLICATION LIMIT

- It is not applied onto gypsum plaster, gypsum plate and gypsum block.
- It is not applied onto the surfaces which are wet and moist all the time.

APPLICATION PROPERTIES

- The period to wait for applying ceramic onto ADR PRIMER-1K is minimum 5 hours.

WARNINGS AND RECOMMENDATIONS

- After the application, all tools used should be washed with water before they get dry.
- Foreign materials should not be added in any way.
- Care should be taken not to contaminate ADR PRIMER-1K during the application in order to maintain the surface adherence that it will provide.
- Contact with skin should be avoided and gloves should be used during the application.

SURFACE PREPARATION

- The surface should be clean, dry, smooth and solid.
- The gypsum, paint, glue, oil and cement residuals on the surface should be completely removed.
- The surface should be washed with water and allowed to get dry.

APPLICATION CONDITIONS

- The ambient temperature should be between +5°C and +35°C.
- It should be avoided to make application in very moist and/or very hot weathers.
- It should not be applied on the surfaces which are frozen, which are melting or on which there is the risk of frost within 24 hours.

APPLICATION

- ADR PRIMER-1K is mixed until it becomes homogeneous without diluting. ADR PRIMER-1K should be applied onto the entire surface at uniform thickness with lambskin roller or brush.

CONSUMPTION: 100-200 gr/m²

PACKAGE: Net 3 kg ,12 Kg

COLOR: Green

APPLICATION TOOLS: Roller, brush.

SHELF LIFE: The useful life of the product is 1 year from the production date in the moisture-free and dry environments. When not in use, the packages should be tightly sealed.



20101-AQUA GUARD ADR PRIMER-1K

Однокомпонентная водно-дисперсионная грунтовка на основе акриловой смолы, повышающая адгезию

ОПИСАНИЕ: Однокомпонентная водно-дисперсионная грунтовка на основе акриловой смолы, повышающая адгезию

ЗАПОТРЕБЛЕНИЕ; 0,1- 0,2 кг/м²

ПРЕИМУЩЕСТВА

- Готовая к применению.
- В приложениях керамики над керамикой создает шероховатую поверхность, поддерживая прочность поверхности.
- Область применения
- Используется в качестве грунтовки во всех ремонтных работах до нанесения состава для приклеивания плитки для повышения адгезии поверхности.

ПОВЕРХНОСТИ ПРИМЕНЕНИЯ

- Внутренние и наружные стены;
- Керамическая облицовка всех видов,
- Полы внутри помещений;
- Все виды керамической облицовки
- Для применения по любым другим поверхностям, проконсультируйтесь с нами.

ОГРАНИЧЕНИЯ ПО ПРИМЕНЕНИЮ

- Не используется по гипсовой штукатурке, плитам из гипсокартона и гипсовым блокам.
- Не наносится на постоянно мокрые и влажные поверхности.

ОСОБЕННОСТИ ПРИМЕНЕНИЯ

- Время ожидания для применения поверх ADR PRIMER-1K в приложениях с керамикой: минимум 5 часов.

ПРЕДУПРЕЖДЕНИЯ И РЕКОМЕНДАЦИИ

- После применения все используемые инструменты должны быть промыты водой до высыхания.
- Категорически не следует добавлять посторонние материалы.
- Для защиты адгезии поверхности, которую обеспечивает ADR PRIMER-1K, необходимо следить за тем, чтобы во время нанесения не происходило загрязнения.
- Во время нанесения следует избегать контакта с кожей и пользоваться перчатками.

ПОДГОТОВКА ПОВЕРХНОСТИ

- Поверхность должна быть чистой, сухой, ровной и прочной.
- Поверхность должны быть полностью очищена от гипса, краски, клея, масла, остатков цементного раствора.
- Поверхность должна быть промыта водой и высушена.

УСЛОВИЯ ПРИМЕНЕНИЯ

- Температура окружающей среды должна быть в диапазоне +5°C/+35°C.
- Следует избегать применения в очень влажную и/или очень жаркую погоду.
- Не следует наносить на поверхности, которые заморожены, тают или подвержены опасности замерзания в течение 24 часов.

ПРИМЕНЕНИЕ

- ADR PRIMER-1K, перемешивают до однородности, не разбавляя.
- ADR PRIMER-1K, следует наносить на всю поверхность слоем одинаковой толщины с помощью валика из овчины или щетки.

РАСХОД: 100-200 г / м²

УПАКОВКА: нетто 3 кг, 12 кг

ЦВЕТ: зеленый

ИНСТРУМЕНТЫ ПРИМЕНЕНИЯ: валик, щетка.

СРОК ХРАНЕНИЯ: С условием хранения в сухой без наличия сырости среде, время хранения составляет 1 год с даты изготовления. Пока продукт не используется, крышка упаковки должна быть плотно закрыта.